
OBEC KAPUSANY
oBECNV uneo rapuSaNy
Hlavn| 10416, 082 12 Kapu5any

ZAPISNICA

Napisand v priebehu zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva konan6ho
dia 26, augusta 2014 so zaiiatkom o 16:00 hod. na Obecnom rlrade v Kapu5anoch

Pritomni:

Ing. Jozef Pribula, starosta obce,
Ing. Jrin Zemd6k, prednosta obecndho tradu
Poslanci podl'a prezendnej listiny
Ing. Jozef Ferenc - kontrol6r obce
Mgr. Lucia Marcinov6 - zapisovatel'ka
Radoslav Ru5drik - riaditel' ZS s MS

Program:
1. Otvorenie.
2. Vol'ba komisii (n6vrhov6, urdenie overovatel'ov z6pisnice).
3. Kontrola plnenia uzneseni.
4. Spriiva o vfchovno-vzdel6vacej dinnosti, jej vlisledkoch a podmienkach za Skolskf

rok2013/2014.
5. Spr6va hlavn6ho kontrol6ra o kontrolnej dinnosti za I. polrok 2014.
6. PredloZenie Ziadosti o NFP na ripravu toku Ladianka.
7 . Z1mern| zmluva na pozemky v are6li blival6ho PD.
8. R6zne.
9. Diskusia
10. Zi*er

BodC. I - Otvorenie

Zasadnutie obecndho zastupitel'stva otvoril a viedol starosta obce. Privital pritomnlich
a obozndmil poslancov, Ze nakol'ko doSlo k zmene terminu na schv6lenie uznesenia k Ziadosti
o NFP na ripravu toku Ladianka, preto bolo potrebn6 OcZ pl6novand na 12. septembra presunft'
na 26. august. Zarovei oboznitmil poslancov s programom zasadnutia a opjtal sa, di mii niekto
pripomienky k programu zasadnutia alebo n6vrh na doplnenie - Ziadne pripomienky, ani niiwhy
neboli. P. starosta skon5tatoval, Ze pritomnli ch je 8 poslancov, p. HudriLk je na sluZobnej ceste,
teda zastupitelstvo je uznriSaniaschopnd.

Hlasovanie za oredloZen.i ndvrh: za:8 proti: 0 zdrial sa: 0



Bod 6. 2 - Vol'ba komisii

P. starosta navrhol poslancov do komisii.
N6vrhovii komisia: Jozef Bada
Overovatelia z6pisnice: Miroslav Luk6d, Ing. Andrej Lapo5
P. starosta dal hlasovat' za predloZeni nAvrh.

Hlasovanie za predloZenlf n6vrh: za:7 proti: 0 zdrlal sa: p. Koko5ka

Bod 6. 3 - Kontrola plnenie uzneseni

Starosta obce obozn6mil poslancov s plnenim uzneseni z posledn6ho zasadnutia O cZ, zktorych
niektor6 flohy vypljvajfce z uzneseni sri e5te v Stridiu rie5enia a ostatnd st splnene. P. starosta
sa opiltal poslancov, di niekto z pritomny/ch m6 pripomienky k plneniu riloh. Pripomienky
k plneniam riloh z uzneseni neboli.

Bod i. 4 - Sprdva o vfchovno-vzdeldvacei iinnosti. iei Wsledkoch a podnienkach za
Skolskf tok 2013/2014.

P. starosta skon5tatoval, Ze spr6va je rozsiahla, poslancom bola zasland a odovzdal slovo p.
RuSdrlkovi.
P. RuSdak v kdtkosti oboznrimil poslancov s touto spr6vou, s anallizou vlisledkov Ziakov, ich
doch6dzkou, so srit'aZami a olympiddami, na kto{ich sa Ziaci zridastnili a pod..
P. Luked sa opfal, di sa zniZuje podet Ziakov, na do p. Ru5d6k uviedol, Ze nie. TaktieZ uviedol,
Ze v obci Lipniky bola ZS zruSend a predpokladri sa, Ze do budricna pribudnri deti z obce
Nemcovce, nakollko podl'a nov6ho zdkona sa im pravdepodobne nenaplni potrebnly' podet
Ziakov na triedu.
P. Ru5dak d'alej uviedol, Ze do MS bolo "apisanfch 68 deti, a to su len deti z obce Kapu5any.
Nasliva probldm so sp6liami. Navrhol ako jedno z moZnych priestorov.jch rie5eni
pribudovanim kontajneru, ako sp6lne.
P. starosta uviedol, Zeje potrebnd sa nad tllm zamysliet'a rie5it'v budricom roku bud variant p.

riaditel'a, alebo pribudovat' budovu vedl'a MS alebo nadstavbu.
P. Starosta d'alej uviedol, Ze v telocvidni sa finiSuje, eSte sa budu robit'poriadky, je potrebn6
zavolat' hygienu, na do p. Ru5dak uviedol, Ze Hygienu uZ informoval, aleje potrebnd eite urobit
v'-ilevku.
P. Gutekovii na predloZenri spr6ru uviedla, Ze je potrebn6, aby ju najpw schviilila rada Skoly
a aZ potom OcZ, na do p. Ru5drik uviedol, Ze z d6vodu zmeny terminu OcZ a nakol'ko d al5ie

OcZ bude aZ v decembri (ak nebude nid mimoriadne), preto sa to rie5i taklimto sp6sobom. P.

starosta uviedol, Ze je to v poriadku, nakol'ko je predpoklad, Ze rada Skoly trito spriivu schv6li.
P. starosta sa oplftal poslancov, di mii eSte niekto nejakri otaizku - Ziadne in6 otazky neboli.

Poslanci k tomuto prijimajf :

o Uznesenie 8.3512014
Obecn6 zastupitetstvo schval'uje Sprdvu o vfchovno-vzdekivacej dinnosti, jej vfsledkoch a

podmienkach za Skolskli rok 2013/2014

Hlasovanie za predloZenj n6vrh: za:7 proti:O zdrial sa: 0



Bod C. 5 - Snrdva hlavn6ho kontrol6ra o kontrolnei iinnosti na I. polrok 2014.

P. starosta odovzdal slovo hlavn6mu kontrol6rovi obce p. Ferencovi.
P. Ferenc skonStatoval, 2e kaldy z pritomnfch podklady dostal, a teda si ich pre5tudoval.

Nrisledne poslancom urdit6 body uveden6 v spr6ve podrobnejSie vysvetlil.
P. starosta na pripomienku p. Ferenca k neskorSim terminom vypliicania prispevkov pre

neziskov6 organiz6cie uviedol, Ze prispevky sa rypl6cajri priebeZne podl'a potreby. Dalej

uviedol, Ze na konci roka sa bude musiet' robit' obstar6vanie v zmysle ziikona na vSetko aj na

kancelirsky papier a pisacie potreby.
P. starosta sa opfal poslancov, di m6 niekto nejakri otdzku - Ziadne otazky neboli.

Poslanci k tomuto prijimajri:
o Uznesenie L 3612014
Obecn6 zastupitel'stvo v Kapu5anoch berie na vedomie Sprdvu o kontrolnej dinnosti hlavndho
kontrol6ra obce zal. pokok 2014.

Hlasovanie za predloZenj n6vrh: za:8 proti: 0 zdrial sa'.0

Bod i. 6 - PredloZenie Ziadosti o NFP na ripravu toku Ladianka .

P. starosta uviedol, Ze tento bod je d6vodom zmeny terminu OcZ, nakol'ko do5lo k zmene

terminu, kedyje potrebnd zaslat' Ziadost' o NFP na ripravu toku Ladianka. Ziadost' je potrebn6

zaslaf 27 .8. a k nej je potrebnd prijat' uznesenie.

P. starosta sa opjtal, di m6 niekto nejakir otazku - Ziadne otazky neboli.

Poslanci k tomuto prijimajt:
o Uznesenie L 3712014
Obecnd zastupitel'stvo v Kapu5anoch schval'uje predloZenie Ziadosti o NFP pre:

- niizov projektu: Protipovodiov6 opatrenia v obci Kapulany - riprava toku Ladianka
- r"_iska celkovjch vlfdavkov na projekt: 472 842,50 EUR
- r"-iska celkovfch opr6vnenlich vfdavkov na projekt: 472 842,50 EUR
- vlf5ka celkovdho spolufinancovania projektu zo strany Ziadatel'a z celkorlich opriivnenich
v;idavkov: 23 642,12 EUR
- sp6sob financovania projektu : vlastn6 zdroje obce
- k6d prislu3nej vyzvy v fttmci ktorej bude Ziadost'o NFP predloZen6: OPZP-PO2-14'I

Hlasovanie za predloZenj n6vrh: za:8 proti: 0 zdrlal sa:0

Bod C. 7 - Zdmennd zmluva na oozemkv v areili bfval6ho PD.

P. starosta uviedol, Ze na poslednom OcZ bolo schvriLlend uznesenie d. 3312014, ktord
poslancom predital. Ozndmil, Zeje rrypracovanf geometricki plin, na z61('lade ktordho sa bude

realizovat' zimrcna. Pri tom, ako sa spracov6val geometrickly' pl6n sa zistilo, Ze p. Lesko nem6

zapisan6 parcely na katastri. P. starosta n6sledne ukiizal ndkres parciel a n6vrh na zbemf dvor.

P. Luk6d sa opftal, di zase bude zbernf dvor zatvoren;i, na do p. starosta uviedol, Ze uzatvorenie

dvoru sa osveddilo, nakol'ko od kedy bol uzatvoreni, miLil sa podet vjvozov kontajnerov.

Pristup na vivoz kondrov a tr6vy bude otvorenf
P. starosta sa opjtal, di m6 niekto nejakri ot6zku - Ziadne ot6zky neboli.



A

Poslanci k tomuto prijimajf :

. Uznesenie L 3812014
Obecnd zastupitelstvo schval'uje z6menu nehnutel'nosti v k.ri. Kapu5any vedenri vo vlastnictve
obce Kapu5any na LV d. 1037 a to novovytvorenri parcelu C KN 1500/53 o qfmere 812 m2,

druh pozemku zastavand plochy a nridvoria, ktorii vznikla z p6vodnej parcely C KN 1500/1,

druh pozemku zastavan6 plochy anAdvoria za novovytvoren6 parcely vo vlastnictve Ing. arch.

Slavomira Gmittera, bytom Komenskdho 2, Bardejov zapisanfch na LV d. 2568 v k.u.
Kapu5any a to C KN 1500/54 o vymere 762 m2, druh pozemku zastavand plochy a n6dvoria
a parcelu C KN 1500/55 o vlimere 50 m2, druh pozemku zastavand plochy a n6dvoria, ktord
vznikli geometrickfm pkinom dislo 2112014 vyhotovenjm Kristinou Petrovskou dia
18.8.2014.
Obecnd zastupitel'stvo posudzuje ttto ziimenu ako pripad hodny osobitndho zretel'a v
zmysle zrikona SNR d. 138/1991 Zb. o majetku obci v zneni neskorSich predpisov z d6vodu,2e
touto zdmenou d6jde k vytvoreniu vhodndho priestoru pre zbemj dvor.

Hlasovanie za predloZenf n6vrh: za:8 proti:0 zdrlal sa:. 0

BodC.8-Rdzne.

1 . Le5ko - zapisanie pozemku do katastra

P. starosta pripomenul poslancom, Ze pred 3 rokmi bol p. Le5kovi predany pozemok na starom

PD. P. Le5ko tento pozemok doposial' nedal zapisat' do katastra nehnutel'nosti, preto aby bola

uveden6 parcela zapisan6 do katastra je potrebn6 prijat'jedno uznesenie, a to schv6lenie

Dodatku d. 1. ku kripnej zmluve s ktoqim poslancov oboznifunil.
P. starosta sa opftal, di m6 niekto nejakir otrizku - Ziadne otiizky neboli.

Poslanci k tomuto prijimajf :

o Uznesenie 8.3912014
Obecn6 zastupitel'stvo schval'uje Dodatok d. 1 ku kripnej zmluve d. 2/2012 uzatvorcnej di'a
26. septembra 2012 medzi fdastnikmi obec Kapu5any a Marek LeSko s AlZbetou Le5kovou

k predaju parcely C KN 1500/37 - zastavand plochy a nddvoria o vimere 1097 m2 vedenej na

LV 1037 v k.ri. Kapu5any.

Hlasovanie za predloZen;i n6vrh: za:8

2. Bvty - vlimena bltov a pren6iom bltu

proti: 0 zdrlal sa: 0

P. starosta obozn6mil poslancov, 2e p. ZuzanaTkidov| z 3'izb. bytu v I 8 bj. podala vfpoved
n6jomnej zmluvy. Zriujem o tento 3-izb. byt mala p. Bc. Kseirikov6 a p.Zelinskli, ktori s[
n6jomnikmi v 18 bj., ale poZiadali o vfmenu menSieho byu za vddSi b1't. Dia 08. 07. 2014 sa

konalo zasadnutie sociillnej komisie o pridelenie uveden6ho byu. Komisia po posrideni oboch

Ziadosti sa rozhodla o pridelenie bytu prostrednictvom Zrebu. Zrebovanie bolo vykonan6 za

ridasti oboch ziiujemcov. VyZrebovan6 bola p. Bc. KseiSkov6. O by po p. Bc. Ksei6kovej
podali Ziadost'6 zriujemcovia. Jeden z6ujemca bol z Kapusian, ktoqy' n6sledne svoju Ziadost'

vzal spiit'a piati boli cudzi. Ako nov! niljomca uvedendho bynr bol vyZrebovanf p. Stanislav

Jurodka,. Dalej obozn6mil poslancov so Ziadost'ou o predlZenie platnosti nrijomlej zmlury v 6

bj. pre Mgr. Jozefa Franeka, ktor6mu kondi ndjomnf pomer k 30. 11.2014 a splia podmienky



na prediZenie platnosti n6jomnej zmlur.y na dobu urditri - 3roky s moZnost'ou opakovan6ho
prediZenia zmluvy o n6jme bytu.
Opyftal sa poslancov, di mri niekto nejakri ot6zku alebo pripomienku - Ziadne neboli

Poslanci k tomuto prijimajri:
o Uznesenie e . 40/2014
Obecnd zastupitelstvo sthlasi :

l. s pridelenim troj izbov€ho byu v 18.bj. vyimenou za dvojizbov! od 1.8.2014 pre Bc.

Zdenu Ksei6kovti.
2. s uzatvorenim n6jomnej zmluvy v dvojizbovom obecnom n6jomnom blte v l8.bj. na

dobu urditri 3 roky od 1.8.2014 s moZnost'ou opakovandho predlZenia zmluvy o n6jme

bltu pre Stanislava Jurodka.
3. s prediZenim ndjomnej zmluvy v obecnom n6jomnom by'te v 18. bj. na dobu urditri 3

roky od I . I 2.2014 s moZnost'ou opakovan€ho predlZenia zmluvy o n6jme bytu pre Mgr.
Jozefa Franeka.

Hlasovanie za predloZenj n6vrh: za:8 proti:0 zdrLal sa: 0

3. Nen6vratni zdroj financovania - fver

P. starosta uviedol poslancom, Ze aby bolo do konca roka vSetko uhradend a do novdho roka
nepre5li Ziadne pohl ad6vky je potrebn6 zobrat'[ver. Nevie kol]ko di 30.000,- Eur alebo 50.000,-

Eur, nakol'ko sa e5te bude snaZit' dohodnrit', aby niektord pohlad6vky boli vyplaten6 na budfci
rok. Dalej uviedol, Ze je potrebn6 e5te opravit' zdravotn6 shedisko, nakofko premok6 strecha,

k zubrirkam, ale toto sa bude robit' aZ v d'alSom volebnom obdobi. Uviedol, Le mal finandnt
rezervu, ale zabrzdili ho opravy v Skole - telocvidia, jedalei z ddvodu havarijn€ho staru
v hodnote 110.000,- Eur. Nasledne odovzdal slovo hlavn6mu kontrol6rovi p. Ferencovi, aby

obozniirnil poslancov so stanoviskom k dodrZiavaniu podmienok pre prijatie n6vratnich
zdrojov financovania - uveru.
P. Ferenc uviedol,Ze naztklade $ 17 ods. 6Zilr.orrad.58312004Z.z. o rozpodtovych pravidlich
uzemnej samospr6ly a o zmene a doplneni niekto{ich zAkonov v z. n. p. obec m6Ze na plnenie

svojich riloh prijat'n6vratn6 zdroje financovania, len ak celkovri suma dlhu obce neprekodi
60% skutodnfch beznjch prijmov predch6dzajriceho rozpodtovdho roka; suma rodnich spltitok

niivratnfch zdrojov financovania vr6tane rihrady v1/nosov neprekr oil 25Yo skutodnich beZnych

prijmov predch6dzajriceho rozpodtovdho roka; prostriedky z n|vratnych zdrojov financovania

budri pouZitd na rihradu kapitalowjch v1/davkov obce. Maxim6lna vlska niivratnlch zdrojov

financovania riveru t-im mdZe by'aZ do vj5ky 238.000,- Eur. Dalej uviedol aj ked'moZnost'
derpania fveru z hl'adiska podmienok urdenlich z6konom je podstatne vyS5ia, odporudil

obecn{mu zastupitellstvu schv:ilit' predbeiny zixner na prijatie niivratnjch zdrojov financovania

- fveru na financovanie kapit6lovlfch vidavkov obce do vf5ky poZiadavky starostu tj.
100.000,- Eur.
P. starosta sa opy.tal poslancov, di mri niekto nejaku otrzku alebo pripomienku - Ziadne neboli

Poslanci k tomuto prijimajf :

r Uznesenie E. 4ll20l4
Obecn6 zastupitel'stvo v Kapu5anoch berie na vedomie stanovisko hlavn6ho kontrol6ra obce

k dodrZaniu podmienok pre prijatie n6vratnich zdrojov financovania - fveru.

Hlasovanie za predloZenlf n6vrh: za'. 8 proti: 0 zdrLal sa: 0



o

. Uznesenie 8.4212014
Obecn6 zastupitel'stvo v KapuSanoch podl'a prislu5nfch ustanoveni z6kona d. 369/1990 Zb.
o obecnom zriadeni v platnom znenilresp. prisluSnlich ustanoveni Statritu obce KapuSany

schval'uje
prijatie riveru vo vf5ke max. 100 000,00,- EUR poskyovanly' Prima banka Slovensko, a.s., so
sidlom: HodZova 11, 010 11 Zilina, Slovenskri republika, IeO: 31 575 951, lC OpU:
5K2020372541, zapisanej v Obchodnom registri Okresn6ho sridu v Ziline, Oddiel: Sa, VloZka
dislo: 148/L (d'alej len ,,banka') za podmienok dojednanjch v prisluSnej riverovej zmluve na
ridely zabezpedenia financovania investidnjch akcii schviilenl/ch rozpodtom obce Kapuiany na
rok 2014 v riimci kapitrilorr,jrch vlidavkoch.

Obecn6 zastupitel'stvo zfu:ovei schval'uje vystavenie vlastnej vista blankozmenky na rad banky
za ttelom zabezpedenia pohladrlvky banky z prij at6ho riveru.

Hlasovanie za predloZen;i ndvrh: za:6 proti:0 zdtial sa: p. Koko5ka
p. Gutekov6

Bod i. 13 - Diskusia.

P. starosta obozn:iLrnil poslancov s pripravovanlfmi kultrimymi akciami, ktor6 sa do konca roka
uskutodnia: 13.9. Tublatanka - aby bolo niedo aj pre strednri gener6ciu, 17.9. zAjazd do
MedZugoriaanafestivaldoiikluku,2l.g.Dobjjaniehradu; ricta k starsim, Mikul65. V mesiaci
okt6ber Rozprdvkovo - otvorenie;jedn6 sa o projekt financovanli z SPP. K uveden6mu projektu
p. Suchj, p. LeSko a e5te jeden rezbAr z Janoviec zhotovuji dreven6 sochy rozpr6vkovl/ch
b].tosti.
Na amfiteetri sa premietajri celovedemd filmy, rozpr6vky a v zime by sa v tom malo pokadovat'
v Kultrimom dome.
Je ukonden6 II. etapa sanecie. Je pohebn6 Ziadaf o III. etapu.
Hrad - pokaduje sa na konzerv6cii hradu. Zamestnanych je 15 pracovnikov. Robi sa hlavne
nddvorie, klenba, dorobila sa juZnA strana. Rozsah prdc urduju pamiatkari. Na budrici rok by
sa malo pokradovat' na vyhliadkovej veZi.
Pracuje sa na chodniku ku mlynu - do konca septembra by to malo byt' hotov6.
Rozoberajri sa stipy po dr6tovom rozhlase, ktord sa nepredajri, ale sa d alej vyuZijf na ihrisko
na upevnenie sieti za br6nkami, v parku a na oplotenie zbem6ho dvora.
P. Gutekov6 sa opjtala, di sa budf robit' wjspravky, na do p. starosta uviedol, Le 6no a zitrovei,
vyzval poslancov, ak m6 niekto vedomost', kde je potrebn6 vykonat' nejakri opravu, aby to
zahliisil na obecnom irade.
P. Zemd6k bliZ5ie predstavil projekt Rozpnivkovo. Projektje cez SPP, ktorf podala p. Majirsk6

- bolo to formou hlasovania cez intemet. Na schv6lenie projektu nebolo dostatok hlasov, ale
dodatodne ho schv6lili, nakol'ko sa im videl zaujimavy. V parku bude postaven6 chahipka,
hojdadka pre hendikepovanfch, sochy - Janko, Marienk4 obor, obri chodnik, dreven6
vyrezAvanA lavidka, babka bylink6rka, bylinkovf z6hon, i5lo vajce na vandrovku. P. Ru5drik
uviedol, Ze jeZibabu, Janka, Marienku a zrihon bude robit' Skola.

P. starosta sa oplftal poslancov, di m6 niekto nejakt otrizku alebo pripomienku - Ziadne neboli.



Boil E. 12 - Zfver

P. starosta podakoval poslancom za tdasf a aktivny pristup podas rokovania OcZ. \ymal
poslancov, aby pokradovali ako poslanci do dallieho volebndho obdobia a zflrovefi. oznimil
woju kandidatfru na\olby za starostu obce.

.J
Ing.JdnZemdak e<
prednosta obecnCho uradu

Z6pisnicu napisala:
Mgr. Lucia Marcinovi

Overoval:

Miroslav Luk6C


